
Alla ska kunna leva 
sitt bästa liv



Boet är en app som kan hjälpa dig

Boet är en app 
som du kan ha i din surfplatta
eller i din telefon.
Med appen Boet får du hjälp
att göra vanliga saker under dagen.



Du bestämmer över appen Boet

Du bestämmer själv 
om du vill använda appen Boet eller inte.

Du får vara med och bestämma 
vad som står i appen Boet. 



Vad är bra med appen Boet?

Appen Boet kan påminna dig 
när du ska göra saker.
Appen Boet kan också förklara 
hur du ska göra.

Personalen på ditt boende
använder också appen Boet.
Appen Boet hjälper personalen 
att ge dig det stöd du behöver. 



Så här fungerar appen Boet

Personalen och du skriver i appen Boet
vad du ska göra på dagarna.
Om du vill kan personalen göra det utan dig. 

När det är dags att göra något
ser du det i appen Boet.

Klicka på skärmen när du vill börja.
Appen Boet visar vad du ska göra.

Personalen ser i sin app 
vad de ska göra ihop med dig.

Det går att ändra vad som står i appen Boet.
Du och personalen kan ändra tillsammans.



Boet ska fungera som du vill

Du får bestämma 
hur du vill använda appen Boet.

Du kan till exempel bestämma:

•   Vill du att appen Boet ska ha bilder 
    som visar hur du ska göra något?

•   Vill du att appen Boet
    ska påminna dig med ljud?

Du ska vara nöjd med 
hur appen Boet fungerar för dig.

Med appen Boet kan du

•   bestämma över det som du ska göra på dagarna

•   se vad du ska göra på dagen

•   komma ihåg när du ska göra något, 
    till exempel gå på promenad eller äta

•   förstå hur du ska göra något

•   förstå när du är klar.



Välfärdsteknik Sverige AB
Kontakt: 

info@boet.se
boet.se


